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Na osnovu clana 148. Poslovnika SkupStine Cme Gore, podnosimo amandman na PREDLOG 
ZAKONA 0 IZMJENAMAIDOPUNIZAKONA O SOCIJALNOJI DJECjOJ ZASTITI
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AMANDMAN 1
V

Clan 1 mijenja se i glasi:

„ U Zakonu o socijalnoj i djecjoj zastiti ["Sluzbeni list CG", br. 27/13, 1/15, 42/15, 47/15, 56/16, 
66/16,1/17, 31/17, 42/17 i 50/17] clan 42 mijenja se i glasi:

"Pravo na dodatak za djecu moze ostvariti dijete:

1] tokom trajanja osnovnog obrazovanja;
2] koje je korisnik materijalnog obezbjedenja;
3] koje je korisnik dodatka za njegu i pomoc;
4] koje je korisnik licne invalidnine;
5] bez roditeijskog staranja;
6] ciji je roditelj, usvojilac, staralac, hranitelj, odnosno lice komeje dijete povjereno na njegu, 
vaspitanje i obrazovanje kao korisnik materijalnog obezbjedenja zasnovao radni odnos na 
osnovxi sporazuma o aktivnom prevazilazenju riepovoljne socijalne situacije.

Pravo na dodatak za djecu imaju porodice 6ija ukupna mjeseCna primanja svih clanova porodice 
nijesu tolika da podijeljena sa brojem clanova domadinstva premasuju iznos prosje6ne zarade.

Obrazlozenje:

Amandmanom se predlaze promjena odredbe koja uskracuje djeci pravo na djecji dodatak 
nakon navrSene seste godine, vec se predlaze njegovo trajanje do zavrsetka obavezbog osnovnog 
obrazovanja, kadaje realno i potrebniji, jer su obaveze vece.

Kako bi se obezbijedilo duze trajanje djecjeg dodatka djeci kojiraaje ova pomoc potrebna, 
predlazemo da one porodice sa, za nase uslove narocito visokim primanjima, ne ostvaruju tu vrstu 
socijalne podrske, jer za njom realno nemaju potrebu.

Podsjecamo i da je premijer Krivokapic prije par dana prilikom posjete jednoj brojnoj 
porodici koja ima sedmoro maloljetne djece, vrlo neprimjereno govorio o onim porodicama ili 
gradankama i gradanima koji imaju manji broj djece ili ih nemaju uopste spocitavajuci ira navodni 
egoizam. Sada ista vecina predlaze da “pravo na dodatak za djecu imaju troje djece u porodici”. 
Takav prijedlog je pogreSan, a parksa da svega u par dana jedno govorite, a suprotno radite duboko 
licemjema. Drzava ne treba da bracnim parovima planira porodicu i odreduje broj djece, ali niti da 
diskiimise brojnije porodice samo po osnovu cinjenice da imaju veci broj djece.

Javno nije prezentovan niti jedan argument koji bi opravdao ukidanja djedjeg dodatka 
navrsetkom seste godine, odnosno ukidao djecji dodatak onoj djeci koja imaju troje brace i sestara. 
Takav prijedlog smatrarao nepravednim i pogresnira.

Nijesmo predlagali uvecanje iznosa djecjeg dodatka, cijeneci stanje javnih finansija, ali 
smatramo da je raspodjela kakvu predlazemo mnogo bolja i pravednija.


